
 
РЕЗУЛЬТАТИ ОПИТУВАННЯ АСПІРАНТІВ В ХОДІ МОНИТОРИНГУ ОНП «СОЦІОЛОГІЯ» 
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Якщо так, опишіть ситуацію і те, яким чином було вирішено конфлікт?  
 
Як такого конфлікту не було, бо ми просто пристосувались до вимог викладача, щоб як 
раз не виникло конфлікту.  

 
Що, на Вашу думку, слід покращіти в процес реалізації ОНП? 

Було б корсино окрім викладацької практики проводити ще практику роботи з SPSS, та 

замінити викладача Арсеєнко А., якщо він ще викладає. 

Запрошувати більше соціологів-практиків для проведення окремих лекцій. 

1. Рівень викладання для аспірантів. Наприклад, вважаю неприпустимим зачитувати 

лекційний матеріал — це свідчить про непрофесійність викладача та неповагу до 

аспірантів. 2. Матеріали деяких курсів не відповідають сучасним процесам і явищам, 

що відбуваються у суспільстві, зокрема курс про глобалізацію спирається на застарілу 

ініормацію та літературу. 3. Було б чудово отримувати від інституту сповіщення про 

можливості участі у міжнародних програмах/заходах 4. Якщо для аспірантів 

передбачені можливості отримувати специфічну наукову літературу із міжнародних 

журналів — було б чудово ознайомитися з такими можливостями 

 


